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Plats och tid Fullmäktigesalen, kl. 14:00 - 16:06 
  
Beslutande Se nästa sida 
  
Övriga deltagande Se nästa sida 
  
Paragrafer 330 - 351 
  
Utses att justera Gustaf Appelberg (L) 
  
Sekreterare  
 Marie Nikonoff 
  
Ordförande  
 Niklas Borg (M) 
  
Justerande  
 Gustaf Appelberg (L)  

 
    

Anslag/Bevis    

Protokollet offentliggörs under tre (3) veckor genom att det anslås på kommunens 
anslagstavla. Under tiden kan besluten i protokollet överklagas. 
    
Organ   Kommunstyrelsen 
    
Sammanträdesdatum   2021-11-16 
    
Förvaringsplats för protokollet   Kommunledningsförvaltningen 
    
Datum för anslags uppsättande    Datum för anslags nedtagande  
    
    
Underskrift/Namnförtydligande   Underskrift/Namnförtydligande 

    
    
    
Omedelbar justering av (§ och rubrik)    
    
    
    
Datum för anslags uppsättande    Datum för anslags nedtagande  
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Underskrift/Namnförtydligande   Underskrift/Namnförtydligande 
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Beslutande 
Niklas Borg (M) ordförande 
Denise Cassel (KD) 1:e vice ordförande 
Kristina Edlund (S) 2:e vice ordförande 
Erik Östman (M) 
Annika Krutzén (M) 
Muharrem Demirok (C) 
Åsa Wennergren (L) 
Gustaf Appelberg (L) 
Elias Aguirre (S) 
Mari Hultgren (S) 
Chris Dahlqvist (SD) 
Rebecka Hovenberg (MP) 
Jessica Eek (V) Insynsplats 
Ali Hajar (S) - ersätter Mikael Sanfridson (S) 

Övriga deltagande 
Ersättare (icke tjänstgörande) 
Fredrik Lundén (M) 
Stefan Erikson (M) 
Elsa Ericsson (M) 
Linnéa Jägestedt (M) 
Gunnar Broman (L) 
Ann-Charlott Bäckman (S) 
Jörgen Ring (SD) 
 
Övriga 
Johansson Lorin Ulf, utvecklingsstrateg, § 334 
Håkansson Paul, kommundirektör 
Borin Mikael, biträdande kommundirektör 
Brandt Peder, ekonomidirektör 
Nikonoff Marie, kommunsekreterare 
__________  
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§ 330 Linköpings Stadshus AB, rapportering från 
ägardialoger 

Dnr KS 2021-62 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Informationen noteras. 

Ärende 
Ekonomidirektör Peder Brandt återrapporterar från Linköpings Stadshus AB:s 
ägardialoger med dotterbolagen under 2021. 

 
__________ 

Beslutet skickas till: 
- 
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§ 331 Kommunstyrelsens internbudget för 2022 med 
plan för 2023-2027 

Dnr KS 2021-54 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Förslag till Internbudget 2022 med plan 2023-2027 för 

kommunstyrelsen inklusive bilagor samt förvaltningsbudget för 
Verksamhetsstöd och service och Leanlink inklusive bilagor godkänns 
under förutsättning att kommunfullmäktige beslutar om flytt av 
investeringsramar. 

2. Informationen om Kommunledningsförvaltningens, Verksamhetsstöd 
och service och Leanlinks verksamhetsplan 2022 inklusive bilagor 
noteras. 

3. Investeringsramen för verksamheten Idrott med 150 000 kronor 
föreslås flyttas från Leanlink inom kommunstyrelsen till kultur- och 
fritidsnämnden från och med år 2022. 

4. Investeringsramen för verksamheten Arbetsmarknadsservice med 350 
000 kronor föreslås flyttas från Leanlink inom kommunstyrelsen till 
arbetsmarknadsnämnden från och med år 2022.  

5. Kommundirektören och biträdande kommundirektören får delegation 
att vid behov göra förändringar i internbudgeten inom beslutad 
budgetram för kommunstyrelsen. 

Ärende 
Biträdande kommundirektör Mikael Borin Informerar om ärendet. 

Kommunfullmäktige beslutade den 2021-09-28, § 411 om Budget 2022 med 
plan för 2023-2027. Kommunstyrelsens internbudget 2022 med plan 2023-
2027 utgår från gällande ansvar, reglemente, styrdokument och kommunens 
budget. Internbudgetens innehåll anger kommunstyrelsens 
utvecklingsområden, målsättningar och prioriterat resultat som ska skapa 
förutsättningar för kommunens samlade utveckling. I enlighet med de centrala 
anvisningarna har verksamhetsplaner inkl. bilagor samt internkontrollplan, 
lokalförsörjningsplan och investeringsplan upprättats.  

Kommunstyrelsens budget fastställdes av kommunfullmäktige till 603 489 tkr.  

Kommunstyrelsens internbudget kommer att följas upp i samband med 
delårsrapport per den 31 mars, 31 augusti, 31 oktober och i 
verksamhetsberättelse samt kommunens årsredovisning.  
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Yttranden 
Kristina Edlund (S), Elias Aguirre (S), Ali Hajar (S) och Mari Hultgren (S) 
deltar inte i beslutet och lämnar en protokollsanteckning. 

Chris Dahlqvist (SD) deltar inte i beslutet. 

Yrkanden 
Niklas Borg (M), Denise Cassel (KD) yrkar bifall till 
Kommunledningsförvaltningens förslag till beslut. 

Rebecka Hovenberg (MP) yrkar bifall till beslutssats 2-5 i 
Kommunledningsförvaltningens förslag till beslut. 

Reservationer 
Rebecka Hovenberg (MP) reserverar sig mot beslutssats 1 i 
Kommunledningsförvaltningens förslag och lämnar följande skriftliga 
reservation: 
- Miljöpartiet reserverar sig mot beslutet i att-sats 1 med hänvisning till 
nedanstående 

- Miljöpartiet yrkar bifall till att-sats 2-5. 

Miljöpartiet reserverar sig mot beslutet om kommunstyrelsens budget, eftersom 
budgeten utgår från Alliansens budgetramar som antogs av 
kommunfullmäktige 2021-09-28 och inte speglar de prioriteringar vi valde att 
göra i vår rambudget. 

Om vår budget gått igenom skulle följande prioriteringar gjorts i 
kommunstyrelsen: 

Utökat klimat- och miljöarbete 

Linköping har länge haft målet att kommunen ska bli koldioxidneutral till 
2025. Nu är det bara tre år kvar och för att målet ska nås behöver arbetet 
intensifieras betydligt. Att ställa om ekonomin så att vi håller oss inom 
planetens gränser är en vinst för både miljö och människor. För att intensifiera 
klimatarbete hade vi avsatt 25 miljoner till cirkulär ekonomi, samverkan med 
näringslivet och linköpingsborna samt stöd till nämndernas klimatarbete. 

Miljöpartiet hade också slutat subventionera flygplatsen med 43 miljoner per 
år. Flyget måste stå för sina egna utsläpp och utgifter. 

Paket för social hållbarhet 
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Tillsammans med linköpingsborna vill vi bygga ett sammanhållet Linköping 
där alla får vara med och bidra utifrån sina förmågor och behov. Det är viktigt 
att alla ska kunna känna sig trygga i Linköping, oavsett om man befinner sig i 
sitt eget hem eller utomhus. För att nå dit innehöll MPs budget ett paket för 
social hållbarhet och jämlikhet, som inkluderar samverkan med civilsamhället 
och stärkt kommunal närvaro i stadsdelarna. 

 Mer dialog i arbetet mot segregation 
På övergripande nivå så vill Miljöpartiet se ett omtag när det gäller 
Åtgärdsplanen för segregation så att en ny kan tas fram i dialog med de som 
berörs i de områden som pekas ut som utsatta områden, dvs Skäggetorp, Berga 
och Ryd. Det betyder inte att de många och bra aktiviteter som är kopplade till 
planen föreslås upphöra, men att det kan komma att ske justeringar i och med 
att ett underifrånperspektiv beaktas och samverkan med civilsamhället och 
medborgarna ökar. Nämnden behöver ha en beredskap att delta och svara upp 
mot genomförd dialog. 

 Ha ett tryggt Linköping 

Delar av Linköping upplevs som allt mer otrygga, vilket riskerar leda till en 
negativ spiral när boende drar sig för att röra sig fritt i sitt bostadsområde. Vi 
vill införa modellen “Sluta skjut” samt återföra socialkontor och kommunal 
närvaro i de stadsdelar som mest behöver det, så att relationer byggs med 
invånarna. Miljöpartiet tillsätter även extra resurser till trygghetsskapande 
åtgärder, såsom belysning, borttagande av buskage, nolltolerans mot förstörelse 
och nedskräpning. Detta ska göras i samverkan med de boende i området och 
gärna med dem som anställda. 

Miljöpartiets budget 2022 för Kommunstyrelsen 

Paket för social hållbarhet och jämlikhet: samverkan civilsamhället, kommunal 
närvaro i stadsdelarna, omarbeta åtgärdslista mot segregation och genomföra 
åtgärder: 15 000 tkr 

Alliansens trygghetspaket genomförs ej: −15 000 tkr 

Utökat klimat- och miljöarbete: cirkulär ekonomi, samverkan näringslivet och 
linköpingsborna samt stöd till nämndernas klimatarbete: 25 000 tkr 

Alliansens post för klimat- och miljöavlastning nämnder/förvaltningar i klimat- 
och miljöarbetet bakas in i posten ovan: −1 000 tkr 

Alliansens post Näringsliv utgår: −1 000 tkr 
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Sluta skjut införs: 1 000 tkr 

Flygplatsen sponsras inte: −43 000 tkr 

Protokollsanteckningar 
Kristina Edlund (S), Elias Aguirre (S), Ali Hajar (S) och Mari Hultgren (S) 
lämnar följande protokollsanteckning: 

I samband med fullmäktiges beslut om budget för 2022 med plan för 2023-
2027 samt skattesats (KF 28 september, ärende 34), presenterade vi 
Socialdemokrater ett eget förslag till budget för 2022. Med vår budget hade 
förutsättningarna för nämnder och bolag varit annorlunda. Vi hade gjort andra 
prioriteringar inom ett flertal områden.  

Vi tycker att arbete för trygghet och mot brottslighet borde få betydligt mer 
resurser än vad Alliansstyret väljer att skjuta till. Bara i år har vi haft mer än tio 
skjutningar i Linköping och personrånen har ökat med flera hundra procent. 
Det är ett problem som vi lokalpolitiker inte skjuta över på andra, vilket tyvärr 
är just vad Alliansstyret gör. 
 
Vi socialdemokrater anser att vi behöver en ordentlig satsning på socialtjänsten 
i form av mer pengar och fler anställda. Socialtjänsten ska finnas nära där 
människor bor och jobba operativt ute på fält. Vi vill också lägga större medel 
på skola och förskola, i stället för dagens effektiviseringar. Sedan lång tid 
tillbaka driver vi även på för att kommunen ska sätta upp egna 
trygghetskameror på brottsutsatta platser och skolbyggnader som utsätts för 
skadegörelse, men Alliansen har hittills inte satt upp en enda kamera.    

Vi saknar en ordentlig satsning på välfärdsarbetarna i kommunen. 
Välfärdsarbetarna i Linköpings kommun förtjänar bättre arbetsmiljö. 
Pilotprojektet att ta bort delade turer inom äldreomsorgen kan inte kallas för en 
riktig satsning. Det ska vara klart först 2027. Delade turer finns dessutom även 
inom städ. Utöver det väljer Alliansen att dra in stödet för arbetslivsforskning 
hos LiU.   

Vi socialdemokrater hade bland annat genomfört följande satsningar:  

- Socialsekreterare som arbetar operativt mot narkotika samt i samma lokaler 
som polisanställda för att motverka ungdomskriminalitet.  

- Socialsekreterare som arbetar på plats på skolor för att stärka det 
förebyggande arbetet inom trygghet. 
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- Trygghetskameror utanför skolbyggnader som utsatts för skadegörelse samt 
på brottsutsatta platser. 

- Rätt till heltid för alla anställda i Linköpings kommun. 

- Garanterad tillgång till arbetskläder och skor inomhus och utomhus inom 
barnomsorg och övrig omsorg. 

- Avskaffande av delade turer inom hela kommunen. 

- Införande av satsningen Sluta Skjut, där grovt kriminella får stöd att lämna 
kriminaliteten.  

Det är dock Moderaternas, Centerpartiets, Kristdemokraternas och Liberalernas 
budget som fastställts av Kommunfullmäktige. Det är därmed ofrånkomligt att 
internbudgeten som arbetats fram utgår från andra förutsättningar än de vi lagt i 
vårt budgetförslag. Vi väljer därför att avstå från att lägga ett eget förslag till 
internbudget för kommunstyrelsen för 2021 och deltar inte i beslutet.   

Chris Dahlqvíst (SD) lämnar följande protokollsanteckning: 

Vi önskar tillföra protokollet att vi avstod från att delta i beslut gällande 
antagande av internbudget för Linköpings kommunstyrelse eftersom vår 
rambudget för Linköpings kommun inte vann bifall i kommunfullmäktige. Vi 
har i vår budget större prioriteringar på trygghet och säkerhet, vi vill även 
införa ett civilkuragepris till kommunen.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse - Kommunstyrelsens internbudget 2022 med plan för 2023-
2027, 2021-11-03 
Bilaga 1 - Kommunstyrelsens internbudget 2022 med plan för 2023-2027 
Bilaga 2 - Kommunledningsförvaltningens verksamhetsplan 2022 
Bilaga 3 - Kommunledningsförvaltningens internkontrollplan 2022 
Bilaga 4 - 10 årig lokalförsörjningsplan (kommunstyrelsen) 
Bilaga 5 - 10 årig investeringsplan (kommunstyrelsen) 
Bilaga 6 - Genomlysning av Kommunledningsförvaltningens verksamhet 2020 
Bilaga 7 - Kostnadsdämpande åtgärder 2021-2023 
(Kommunledningsförvaltningen) 
Bilaga 8 - Verksamhetsstöd och services förvaltningsbudget 2022 med plan för 
2023-2027 
Bilaga 9 - Leanlinks förvaltningsbudget för 2022 med plan för 2023-2027 
Bilaga 10 - Upphandlingsplan 
(kommunstyrelsen/Kommunledningsförvaltningen) 
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Bilaga 11 - Kommunledningsförvaltningens personal- och 
kompetensförsörjningsplan 
Bilaga 12 - Objektsplan Administration, kommunikation och näringsliv (AKN) 
- PM3 
Bilaga 13 - Objektsplan Ekonomi och HR - PM3 
Bilaga 14 - Objektsplan IKT - PM3 
Bilaga 15 - Verksamhetsstöd och services verksamhetsplan 2022 
Bilaga 16 - Verksamhetsstöd och services internkontrollplan 2022 
Bilaga 17 - Verksamhetsstöd och services upphandlingsplan 
Bilaga 18 - Verksamhetsstöd och services personal- och 
kompetensförsörjningsplan 
Bilaga 19 - Leanlinks verksamhetsplan 2022 
Bilaga 20 - Leanlinks internkontrollplan 2022 
Bilaga 21 - Leanlinks upphandlingsplan 
Bilaga 22 - Leanlinks personal- och kompetensförsörjningsplan 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Biträdande kommundirektör, Mikael Borin 
Förvaltningschef, Magnus Sjöberg 
Utförardirektör, Sonja Erlandsson 
Ekonomichef, Åsa Haraldsson 
Ekonomichef, Kimmo Immonen 
Ekonomichef, Henrik Karpe 
Ekonomistaben 
Kommunkansliet (delegation)  
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§ 332 Nämndernas internbudgetar för 2022 med plan för 
2023-2027 

Dnr KS 2021-55 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Kommunstyrelsens, social- och omsorgsnämndens, 

arbetsmarknadsnämndens, barn- och ungdomsnämndens, 
bildningsnämndens samt kultur- och fritidsnämndens förslag till 
omfördelningar av budgetram mellan nämnder tillstyrks och 
överlämnas till kommunfullmäktige. 

2. Samhällsbyggnadsnämnden och bygg- och miljönämnden får i 
uppdrag att revidera sina förslag till internbudget så att de 
överensstämmer med de budgetramar och de strategiska 
utvecklingsuppdrag som kommunfullmäktige fastställde 2021-09-28, § 
411. 

3. Kommunstyrelsens och nämndernas förslag till internbudgetar för 
2022 med plan för 2023-2027 (inklusive revidering från 
samhällsbyggnadsnämnden samt bygg- och miljönämnden) tillstyrks 
och överlämnas till kommunfullmäktige. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Ansvar och budgetram för verksamheten Integration flyttas från social- och 
omsorgsnämnden till arbetsmarknadsnämnden med 2 000 000 kronor från 
och med år 2022. 

2. Budgetram för politisk satsning på heltidsmentorer flyttas från barn och 
ungdomsnämnden till bildningsnämnden med 1 000 000 kronor från och 
med år 2022. 

3. Investeringsramen för verksamheten Arbetsmarknadsservice med 350 000 
kronor flyttas från Leanlink inom kommunstyrelsen till 
arbetsmarknadsnämnden från och med år 2022. 

4. Investeringsramen för verksamheten Idrott med 150 000 kronor flyttas från 
Leanlink inom kommunstyrelsen till kultur- och fritidsnämnden från och 
med år 2022. 

5. Nämndernas och styrelsens förslag till internbudgetar för 2022 med plan 
för 2023-2027 enligt förslag godkänns.  

Ärende 
Kommunens budget med plan för kommande fem år är det centrala dokumentet 
för att styra den kommunala verksamhetens inriktning och omfattning. 
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Budgeten omfattar all kommunal verksamhet och beskriver de målsättningar 
och resultat som är prioriterade.  

Kommunfullmäktige beslutade 2021-09-28, § 411 om budget för 2022 med 
plan för 2023-2027. Då fastslogs hur kommunens samlade resurser ska fördelas 
mellan nämnder och verksamheter utifrån politisk viljeinriktning och 
prioritering. 

Utifrån kommunfullmäktiges beslut har nämnderna tagit fram förslag till 
internbudget för 2022 med plan för 2023-2027. Planen för åren 2023-2027 
ligger till grund för nästkommande års budgetarbete.  

Nämndernas förslag till internbudget för 2022 med plan för 2023-2028 har 
stämts av mot de budgetramar och den budget fullmäktige fastställde i 
september. Samhällsbyggnadsnämndens och bygg- och miljönämndens förslag 
avviker från de budgetramar och de strategiska utvecklingsuppdrag som 
kommunfullmäktige fastställde 2021-09-28, § 411. Övriga nämnders förslag 
överensstämmer med de budgetramar och den budget som fullmäktige 
fastställt. Samhällsbyggnadsnämnden och bygg- och miljönämnden föreslås 
därför få i uppdrag att revidera förslag till internbudget vid sina sammanträden 
2021-11-17 respektive 2021-11-18.  

Efter att kommunfullmäktige behandlade nämndernas budgetramar har det 
skett förändringar som föranleder omfördelningar av budgetramar mellan 
berörda nämnder. Samtliga berörda nämnder har fattat särskilda beslut om 
omfördelningarna som framgår av respektive nämnds protokoll som bifogas 
tjänsteskrivelsens bilagor. 

Yttranden 
Kristina Edlund (S), Elias Aguirre (S), Ali Hajar (S), Mari Hultgren (S) och 
Chris Dahlqvist (SD) deltar inte i beslutet. 

Reservationer 
Rebecka Hovenberg (MP) reserverar sig mot beslutet och lämnar följande 
skriftliga reservation: 

Miljöpartiet reserverar sig mot beslutet i att-sats 1-3. 

Miljöpartiet reserverar sig mot beslutet om nämndernas internbudgetar, 
eftersom budgetarna utgår från Alliansens budgetramar och inte speglar de 
prioriteringar vi valde att göra i vår rambudget.  
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Om vår budget gått igenom skulle andra prioriteringar gjorts i nämnderna, till 
exempel utökat klimat- och miljöarbete, mer dialog med invånarna och ett 
paket för social hållbarhet och jämlikhet.  

Tillsammans med linköpingsborna vill vi bygga ett sammanhållet Linköping 
där alla får vara med och bidra utifrån sina förmågor och behov. För att komma 
dit behövs en tydlig färdväg och stora satsningar. Vår politik ger ett jämlikare 
och mer rättvist Linköping där vi bryter segregationen och skapar ett gott liv 
för de som bor och verkar här. Samtidigt bygger vi en hållbar kommun som 
klarar klimatutmaningarna och ger invånarna tro på framtiden.  

Linköping har länge haft målet att kommunen ska bli koldioxidneutral till 
2025. Nu är det bara tre år kvar dit och för att målet ska nås behöver arbetet 
intensifieras betydligt. Att ställa om ekonomin så att vi håller oss inom 
planetens gränser är en vinst för både miljö och människor. Ett samhälle där vi 
värnar om naturen, djuren och varandra är ett samhälle som är hållbart och 
tryggt. Alliansens budget innehåller inte de satsningar som krävs för att 
Linköpings ska nå målet om koldioxidneutralitet till 2025. Hade Miljöpartiets 
budget gått igenom hade vi vågat ta de beslut som behövs för ett Linköping där 
alla kan leva goda liv utan att försämra förutsättningarna för kommande 
generationer.  

Att ge barn förutsättningar för en trygg uppväxt är en av de bästa 
investeringarna vi kan göra. För att klara det innehöll Miljöpartiets budget 
också stora satsningar på skola och förskola. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Nämndernas internbudgetar för 2022 med plan för 2023-
2027, 2021-11-04 
Bilaga 1 – Kommunfullmäktige 
Bilaga 2 – Kommunens revisorer 
Bilaga 3 – Kommunstyrelsen 
Bilaga 4 – Överförmyndarnämnden 
Bilaga 5 – Valnämnden 
Bilaga 6 – Äldrenämnden 
Bilaga 7 – Social- och omsorgsnämnden 
Bilaga 8 – Barn- och ungdomsnämnden 
Bilaga 9 – Bildningsnämnden 
Bilaga 10 – Kultur- och fritidsnämnden 
Bilaga 11 – Arbetsmarknadsnämnden 
Bilaga 12 – Samhällsbyggnadsnämnden (förslag till reviderad internbudget 
beslutas 2021-11-17) 
Bilaga 13 – Bygg- och miljönämnden (förslag till reviderad internbudget 
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beslutas 2021-11-18) 
Bilaga 14 – Pensionsenheten 
Bilaga 15 – Intern finansiering 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Kommunfullmäktige  
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§ 333 Vattenskyddsområde och föreskrifter för Slaka 
grundvattentäkt 

Dnr KS 2021-665 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Samhällsbyggnadsnämndens förslag till beslut tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Med stöd av 7 kap. 21 § miljöbalken beslutas om vattenskyddsområde för 
Slaka grundvattentäkt inom Linköpings kommun, med den omfattning som 
framgår av karta ”Vattenskyddsområde Slaka, primär och sekundär 
skyddszon” i tjänsteskrivelsens bilaga 1.  

2. Med stöd av 7 kap. 22 § miljöbalken beslutas om skyddsföreskrifter inom 
angivet vattenskyddsområde som formulerats i ”Föreskrifter för Slaka 
grundvattentäkt i Linköpings kommun”, i tjänsteskrivelsens bilaga 2. 

Ärende 
Tillgång till rent vatten är en förutsättning för väl fungerande samhällen, 
människors hälsa och naturmiljön, men är en hotad resurs. Samhälls-
utvecklingen och klimatförändringar skapar utmaningar för dricksvatten-
försörjningen. Samtidigt som vattenanvändningen ökar riskerar mänskliga 
aktiviteter att försämra vattenkvaliteten och minska tillgången till sötvatten-
resurser. Det är därför viktigt att kommunen skyddar sina råvattentäkter, både 
ytvatten och grundvatten. 

Tekniska verken har i september 2014 lämnat in en ansökan till Linköpings 
kommun om att besluta om vattenskyddsområde för Slaka grundvattentäkt. 
Avsikten med ansökan är att skydda vattentäkten upp till en rimlig och 
accepterad skyddsnivå. Grundvattentäkten i Slaka är nödvattentäkt för 
Linköping i händelse av att kommunens båda ordinarie ytvattentäkter (Motala 
Ström och Stångån) skulle slås ut.  

Grundvattentäkten i Slaka saknar idag vattenskyddsområde. För att långsiktigt 
trygga kommunens dricksvattenförsörjning är det därför angeläget att ett 
skyddsområde med föreskrifter fastställs. 

Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen föreslår därför att kommun-
fullmäktige beslutar, med stöd av 7 kap. 21 § miljöbalken, om att förklara 
Slaka som vattenskyddsområde. Beslutet omfattar karta över vattenskydds-
området samt föreskrifter som ska gälla för området.  
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Beslutet träder i kraft dagen för kommunfullmäktiges beslut och gäller 
omedelbart även om det överklagas. Beslutet ska kungöras på det sätt som är 
föreskrivet för författningar i allmänhet och införas i ortstidning, samt delges 
kända sakägare. Beslutet kan överklagas till Länsstyrelsen Östergötland. 

Samhällsbyggnadsnämndens beslut 2021-10-13, § 204 

1.   Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige 
beslutar om vattenskyddsområde och föreskrifter för Slaka i enlighet med 
förvaltningens förslag. 

Förslag till kommunstyrelsens beslut 

1.   Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar om 
vattenskyddsområde och föreskrifter för Slaka i enlighet med 
Samhällsbyggnadsnämndens förslag. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1.   Att med stöd av 7 kap. 21 § miljöbalken besluta om vattenskydds-område 
för Slaka grundvattentäkt inom Linköpings kommun, med den omfattning 
som framgår av karta ”Vattenskyddsområde Slaka, primär och sekundär 
skyddszon” i bilaga 1.  

2.   Att med stöd av 7 kap. 22 § miljöbalken besluta om skyddsföreskrifter 
inom angivet vattenskyddsområde som formulerats i ”Föreskrifter för Slaka 
grundvattentäkt i Linköpings kommun”, bilaga 2. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag Samhällsbyggnadsnämnden 2021-10-13, § 204 
Tjänsteskrivelse – Beslut om vattenskyddsområde och föreskrifter för Slaka 
grundvattentäkt, 2021-10-07 
Bilaga 1 – Vattenskyddsområde, primär och sekundär skyddszon (karta) 
Bilaga 2 – Föreskrifter för Slaka grundvattentäkt i Linköpings kommun 
Bilaga 3 – Vattenskyddsområde Slaka, observationszon (karta) 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
kommunfullmäktige  
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§ 334 Utveckling av Folkungavallen - Utformning av 
Tinnerbäcksområdet mellan Emriks bro och 
Ådalaparken 

Dnr KS 2021-333 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Beredningen för utveckling av Folkungavallens förslag till utformning 

av Tinnerbäcksområdet mellan Emriks bro och Ådalaparken 
tillstyrks.  

2. Beredningen för utveckling av Folkungavallen entledigas från sitt 
uppdrag. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Tinnerbäcksområdet utformas enligt Utredning av Tinnerbäcken mellan 
Emriks bro och Ådalaparken, förslag 1 ”Park med större badanläggning”.  

2. Samhällsbyggnadsnämnden får i uppdrag att arbeta vidare med 
utformningen av Tinnerbäcksområdet enligt förslag 1 ”Park med större 
badanläggning” och ha beredningens medskick ”Att det i planeringen och 
utförandet särskilt ska läggas vikt vid trygghet och tillgänglighet för att 
området ska bli så bra och attraktivt som möjligt till gagn för Linköpings 
medborgare.” i åtanke. 

3.  Samhällsbyggnadsnämnden får i uppdrag att för kostnader för projektering 
med mera som rör år 2022 återkomma till kommunstyrelsen med förslag på 
tilläggsanslag.  

4.  För 2023 och framåt ska kostnaderna för planering och genomförande av 
uppdraget tas upp i den ordinarie planeringsprocessen för budget, där 
respektive nämnd som berörs föreslår sina behov av resurser. 

Ärende 
Stefan Erikson (M) och verksamhetsstrateg Ulf Johansson-Lorin informerar om 
ärendet. 

Utvecklingen av Folkungavallsområdet med simhallen i centrum innebär att 
området mellan nya simhallen och utomhusbadet måste förändras. Planerad 
och pågående förändring av området ger vid handen att del av befintlig badsjö 
tas i anspråk för slänter, rekreationsstråk och en öppen bäck. Kommunen 
behöver också en ökad beredskap för större dagvatten- och regnmängder i 
framtiden, en öppen bäck möjliggör det. Konsekvensen av detta blir att badsjön 
inte kan vara kvar med samma storlek som tidigare utan måste byggas om. 
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Hur Tinnerbäcksbadet skulle kunna utvecklas utreddes av kultur- och 
fritidsnämnden med flera 2019. Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-21, § 193 
att uppdra till kommundirektören att utreda de miljömässiga och ekonomiska 
förutsättningarna för en badsjö utifrån moderna miljökrav samt hur 
Tinnerbäckens vattenflöde genom Folkungavallen och ner till Stångån kan 
utformas utifrån nu gällande detaljplaner. 

Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen fick i uppdrag att tillsammans med 
representanter från Kultur- och fritidsförvaltningen och Lejonfastigheter ta 
fram förslag på hur området kan utvecklas och förslagens konsekvenser. 
Utredningen har tagit fram tre förslag:  

Förslag 1: ”Park med större badanläggning” 

Förslag 2: ”Större parkområde” 

Förslag 3: ”Parkområde med badlandskap” 

Kommunstyrelsen tillsatte enligt beslut 2021-04-20, § 137 en beredning för 
utvecklingen av Folkungavallen med uppdrag att bereda kommande beslut 
rörande Folkungavallens utformning om vilket av de tre förslagen som ska 
realiseras. I beredningsgruppen fick en representant från varje parti som är 
representerat i kommunfullmäktige delta, vilket initialt också skedde. 
Sverigedemokraterna valde sedan att kliva av gruppen under sommaren 2021. 

En enig beredningsgrupp förordade vid sitt slutsammanträde 2021-09-30 att 
Tinnerbäcksområdet utformas enligt förslag 1. Beredningsgruppen har uttryckt 
följande medskick: ”Att det i planeringen och utförandet särskilt ska läggas 
vikt vid trygghet och tillgänglighet för att området ska bli så bra och attraktivt 
som möjligt till gagn för Linköpings medborgare.” 

Förslag till beslut är således att Tinnerbäcksområdet utformas enligt Utredning 
av Tinnerbäcken mellan Emriks bro och Ådalaparken, förslag 1 ”Park med 
större badanläggning”. 

Samhällsbyggnadsnämnden föreslås få i uppdrag att arbeta vidare med 
utformningen av Tinnerbäcksområdet enligt förslag 1 ”Park med större 
badanläggning” och ha beredningens medskick ”Att det i planeringen och 
utförandet särskilt ska läggas vikt vid trygghet och tillgänglighet för att 
området ska bli så bra och attraktivt som möjligt till gagn för Linköpings 
medborgare.” i åtanke. Projektet ska starta under 2022 och har som målsättning 
att vara klart under 2026. 
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I och med detta föreslås Beredningen för utveckling av Folkungavallen 
entledigas från sitt uppdrag. 

Yrkanden 
Niklas Borg (M), Muharrem Demirok (C), Denise Cassel (KD), Rebecka 
Hovenberg (MP) och Åsa Wennergren (L) yrkar bifall till förslaget till beslut. 

Elias Aguirre (S) yrkar bifall till förslaget till beslut och lämnar en 
protokollsanteckning från socialdemokraterna. 

Chris Dahlqvist (SD) yrkar att ärendet återremitteras. 

Beslutsordning 
Ordföranden ställer proposition på om ärendet ska avgöras idag mot Chris 
Dahlqvists (SD) återremissyrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar att 
ärende ska avgöras idag. 

Reservationer 
Chris Dahlqvist (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget 
yrkande och lämnar följande skriftliga reservation: 

Tinnerbäcksbadet är en oersättbar del av Linköping, merparten av kommunens 
invånare har kära minnen därifrån. Sverigedemokraterna anser att utredningen 
gällande den framtida utformningen av Tinnerbäcksbadet har varit bristfällig. 

Dels genom att allmänhetens önskemål inte har hörsammats, men dels genom 
att våra egna förslag gällande utformningen inte ens har utretts, än mindre 
beaktats. De förslagen som kommunstyrelsen hade att ta ställning till var alla 
dåliga förslag. Vår uppfattning är att de övriga partierna har valt det minst 
dåliga av tre dåliga alternativ. 

Det är beklagligt att de övriga partierna inte har visat ärendet samma 
engagemang i frågan som Sverigedemokraterna. Om fler partier hade verkat 
för att andra förslag, som bättre speglar medborgarnas önskemål, hade utfallet 
blivit annorlunda. Tyvärr är så inte fallet. Sverigedemokraterna är det enda 
partiet som motsätter sig att allt som gjorde Tinnerbäcksbadet folkkärt ska 
försvinna. Hopptornet, den naturliga badsjön och den stora bad ytan. 

Vi ställer oss inte bakom förslagen som de är presenterade. Vi vill ha en 
oförminskad storlek på området, vi vill se att området nyttjas bättre året om 
med till exempel skridskoåkning på vintertid. Tinnerbäcksbadet ska fortsatt 
vara en plats för barnfamiljer och en turistattraktion för Linköping. 
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Vi reserverar oss mot beslutet till förmån för vårt eget yrkande om att 
återremittera ärendet. 

Protokollsanteckningar 
Elias Aguirre (S), Kristina Edlund (S), Ali Hajar (S) och Mari Hultgren 
(S) lämnar följande protokollsanteckning: 

Vi socialdemokrater tycker det är positivt att beredningsgruppen ställt sig 
bakom en badsjö. Vi kommer driva att badytan i sjön ska vara så stor som 
möjligt. Vi ser fram emot Tinnis som en framtida mötesplats som vi anser ska 
vara avgiftsfri och tillgänglig för alla. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Utveckling av Folkungavallen - Utformning av 
Tinnerbäcksområdet mellan Emriks bro och Ådalaparken, 2021-11-02 
Bilaga 1 - Skrivelse - Beredningsgruppens förslag till beslut rörande 
Folkungavallens utveckling och utformning, 2021-10-26 
Bilaga 2 - Minnesanteckningar från sammanträde med beredningen för 
utveckling av Folkungavallen, slutsammanträde 2021-09-30 
Bilaga 3 - Utredning av Tinnerbäcken mellan Emriks bro och Ådalaparken, 
2021-06-30 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Kommunfullmäktige 
Beredningen för utveckling av Folkungavallen, samtliga deltagare 
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§ 335 Minska ljusföroreningarna, svar på motion (MP) 
Dnr KS 2021-91 

Kommunstyrelsens beslut 
1.   Samhällsbyggnadsnämndens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1.   Motionens första att-sats besvaras med motiveringen att det arbete som 
pågår med vägledning för belysning, omfattar de frågor som 
motionsställaren anser behöver utredas. 

2.   Motionens andra att-sats besvaras med motiveringen att föreslagna åtgärder 
i vägledningen successivt kommer att genomföras i relevanta projekt, både 
vad gäller nya belysningsprojekt och där befintliga belysningsanläggningar 
ersätts eller uppdateras. 

Ärende 
Rebecka Hovenberg (MP) föreslår i motionen daterad 2021-01-26 att:  

 kommunen tar fram ett nytt belysningsprogram eller riktlinjer 
med åtgärder för att minska ljusföroreningarna i kommunen. 

 dessa åtgärder tillämpas i alla relevanta projekt. 

Sedan 2020 pågår ett arbete med att ta fram en vägledning för belysning i 
Linköpings kommun och den förväntas färdigställas under hösten 2021.  

Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen föreslår att motionen besvaras med 
motiveringen att det arbete som pågår med vägledning för belysning, omfattar 
de frågor som motionsställaren anser behöver utredas, samt att föreslagna 
åtgärder i vägledningen successivt kommer att genomföras i relevanta projekt, 
både vad gäller nya belysningsprojekt och där befintliga 
belysningsanläggningar ersätts eller uppdateras. 

Samhällsbyggnadsnämndens beslut 2021-10-13, § 207 

1.   Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunstyrelsens beslut 

1.   Samhällsbyggnadsnämndens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1.   Motionens första att-sats besvaras med motiveringen att det arbete som 
pågår med vägledning för belysning, omfattar de frågor som 
motionsställaren anser behöver utredas. 
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2.   Motionens andra att-sats besvaras med motiveringen att föreslagna åtgärder 
i vägledningen successivt kommer att genomföras i relevanta projekt, både 
vad gäller nya belysningsprojekt och där befintliga belysningsanläggningar 
ersätts eller uppdateras. 

Yrkanden 
Rebecka Hovenberg (MP) yrkar bifall till motionen i sin helhet. 

Muharrem Demirok (C) yrkar bifall till samhällsbyggnadsnämndens förslag till 
beslut. 

Beslutsordning 
Ordföranden ställer proposition samhällsbyggnadsnämndens förslag till beslut 
mot Rebecka Hovenbergs (MP) yrkande och finner att kommunstyrelsen 
beslutar enligt samhällsbyggnadsnämndens förslag till beslut. 

Reservationer 
Rebecka Hovenberg (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget 
yrkande. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag Samhällsbyggnadsnämnden 2021-10-13, § 207 
Tjänsteskrivelse – Minska ljusföroreningarna, svar på motion (MP), 2021-10-
08 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Kommunfullmäktige 
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§ 336 Vätgas till Linköpings kommun, svar på motion 
(SD) 

Dnr KS 2021-197 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Samhällsbyggnadsnämndens förslag till beslut tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionens första att-sats om att ta fram en särskild vätgasstrategi besvaras 
med bedömningen att det är till större nytta att ta fram ett samlat styrmedel 
för drivmedel än en strategi för ett enskilt energislag. Ett samlat styrmedel 
för drivmedel tas med som en möjlig åtgärd i kommunens pågående arbete 
med klimat- och energiprogram med tillhörande handlingsplan.   

2. Motionens andra att-sats om att bygga en tankstation för vätgas besvaras 
med att det är ett pågående arbete hos Tekniska verken i Linköping AB 
som undersöker möjligheterna. Beslut om att bygga en tankstation för 
vätgas är ett separat investeringsbeslut hos Tekniska verken i Linköping 
AB.  

Ärende 
Chris Dahlqvist (SD) och Jörgen Ring (SD) har i motion 2021-02-19 föreslagit 
kommunfullmäktige besluta 

 Att införa en vätgasstrategi i Linköpings kommun. 
 Att upprätta en vätgastankstation för fordon i Linköpings 

kommun. 

I motionen framhålls att elektrifiering av samhället kräver en säker och 
kontinuerlig energiförsörjning. Energilagring med vätgas är ett bra 
komplement för Linköpings energisystem som kan användas för att lagra 
överskott av energiproduktion från förnybara källor som vindkraft och solel. 
Vätgas kan användas både som drivmedel och för elproduktion.    

Motionens första punkt-sats om att ta fram en särskild vätgasstrategi föreslås 
besvaras med bedömningen att det är till större nytta att ta fram ett samlat 
styrdokument för drivmedel istället för en strategi för ett enskilt energislag.  

Ett samlat styrdokument för drivmedel i kommunen där t ex biogas, 
laddinfrastruktur och vätgas kan ingå kan vara till ett bra stöd. Region 
Östergötland har tagit fram underlag till en drivmedelsstrategi som kommunen 
skulle kunna bygga vidare på. Just nu pågår arbete med att ta fram ett klimat- 
och energiprogram i kommunen. I handlingsplanen kan ett styrdokument för 
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drivmedel tas med som en möjlig åtgärd. Viktigt är också att åtgärder som t ex 
trafik- och stadsplanering för minskat transportbehov fortsätter. 

Motionens andra punkt-sats om att bygga en tankstation för vätgas föreslås 
besvaras med att det är ett pågående arbete hos Tekniska verken i 
Linköping AB som undersöker möjligheterna.  

Tekniska verken har tidigare undersökt hur vätgas passar i det framtida 
energisystemet, och har tagit fram en plan för arbetet. Möjligheterna att 
uppföra en tankstation för vätgas har undersökts och ett alternativ för 
vätgastankstation kommer att tas fram under 2021. Ett av alternativen är 
samverkan inom ramen för NHC (Nordic hydrogen corridor). Eventuella 
investeringar i produktion, tankstation eller andra anläggningar kommer att 
beslutas baserat på de utredningar som Tekniska verken har gjort. 

 Samhällsbyggnadsnämndens beslut 2021-10-13, § 206  

1.   Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningens förslag tillstyrks.                       

Förslag till kommunstyrelsens beslut 

1.   Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionens första att-sats om att ta fram en särskild vätgasstrategi besvaras 
med hänvisning till att frågor kring långsiktig inriktning, bland annat 
gällande vätgas, hanteras inom ramen för förslaget till Klimat- och 
energiprogram med kommande handlingsplan(er).  

2. Motionens andra att-sats om att bygga en tankstation för vätgas besvaras 
med att det är ett pågående arbete hos Tekniska verken i Linköping AB 
som undersöker möjligheterna. Beslut om att bygga en tankstation för 
vätgas är ett separat investeringsbeslut hos Tekniska verken i Linköping 
AB.  

Yrkanden 
Chris Dahlqvist (SD) yrkar bifall till motionen i sin helhet. 

Muharrem Demirok (C) yrkar bifall till samhällsbyggnadsnämndens förslag till 
beslut. 

Beslutsordning 
Ordföranden ställer proposition samhällsbyggnadsnämndens förslag till beslut 
mot Chris Dahlqvists (SD) yrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar 
enligt samhällsbyggnadsnämndens förslag till beslut. 
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Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag Samhällsbyggnadsnämnden 2021-10-13, § 206 
Tjänsteskrivelse – Vätgas till Linköping, svar på motion (SD), 2021-09-17 
Motionen 
 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
kommunfullmäktige  
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§ 337 Sluta upphandla människors liv, svar på motion 
(V) 

Dnr KS 2019-568 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Social- och omsorgsnämndens och äldrenämndens förslag till beslut 

tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionen avslås med hänvisning till social- och omsorgsnämndens 
respektive äldrenämndens plan för konkurrensutsättning samt de särskilda 
verksamhetskraven i förfrågningsunderlag som ställs vid upphandling samt 
i verksamhetsuppdrag. 

Ärende 
Jessica Eek (V) och Jane Karlsson (V) föreslår i en motion daterad 2019-08-20 
att:   

 Linköpings kommun slutar upphandla människors boenden 
 Linköpings kommun återtar upphandlade boenden efterhand 

som avtal löper ut 

Motionärerna anser att upphandlingar innebär en otrygghet för den enskilde. 
Motionärerna menar också att alla förutsättningar såsom personal, möbler i 
boendet och matvanor ändras för den enskilde vid ett utförbyte.   

Social- och omsorgsnämnden samt äldrenämnden har antagit var sin plan för 
konkurrensutsättning som ska gälla under innevarande mandatperiod. 
Utgångspunkten i konkurrensutsättningsplanen är att verksamheter i bostäder 
med särskild service och särskilt boende för äldre generellt ska upphandlas. 
Undantag kan göras vid varje enskilt upphandlingstillfälle med hänsyn till:  

 målgruppens känslighet inför förändringar 
 verksamhetens mål, förutsättningar, behov eller andra särskilda 

skäl. 
 

Konkurrensutsättningsplanen präglas av det övergripande målet goda 
välfärdstjänster med hög tillgänglighet. Vägledande är också att leverera 
högsta möjliga kvalitet för skattemedlen oavsett utförare. 

Upphandling av en verksamhet innebär ett stort fokus på kvalitet. I 
förfrågningsunderlagen ställs omfattande krav på både utförarens kompetens, 
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samt på kvalitet och innehåll i insatsen. Den enskildes delaktighet över hur 
insatserna utformas är också central. Vid ett utförarbyte erbjuds alltid 
nuvarande personal anställning hos den nya utföraren. 

Social- och omsorgsförvaltningen föreslår att motionen avslås med hänvisning 
till social- och omsorgsnämndens respektive äldrenämndens plan för 
konkurrensutsättning samt de särskilda verksamhetskraven i 
förfrågningsunderlag som ställs vid upphandling samt i verksamhetsuppdrag. 

Äldrenämndens beslut 2021-05-20, § 73 

1.   Social- och omsorgsförvaltningens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunstyrelsens beslut 

1.   Social- och omsorgsförvaltningens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1.   Motionen avslås med hänvisning till social- och omsorgsnämndens 
respektive äldrenämndens plan för konkurrensutsättning samt de särskilda 
verksamhetskraven i förfrågningsunderlag som ställs vid upphandling samt 
i verksamhetsuppdrag. 

Social- och omsorgsnämndens beslut 2021-05-26, § 85 

1.   Social- och omsorgsförvaltningens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunstyrelsens beslut 

1.   Social- och omsorgsförvaltningens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1.   Motionen avslås med hänvisning till social- och omsorgsnämndens 
respektive äldrenämndens plan för konkurrensutsättning samt de särskilda 
verksamhetskraven i förfrågningsunderlag som ställs vid upphandling samt 
i verksamhetsuppdrag. 

Yrkanden 
Rebecka Hovenberg (MP) och Kristina Edlund (S) yrkar bifall till motionen i 
sin helhet. 

Annika Krutzén (M) yrkar bifall till social- och omsorgsnämndens och 
äldrenämndens förslag till beslut. 

Beslutsordning 
Ordföranden ställer proposition på social- och omsorgsnämndens och 
äldrenämndens förslag till beslut mot Rebecka Hovenbergs (MP) med flera 
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yrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt social- och 
omsorgsnämndens och äldrenämndens förslag till beslut. 

Reservationer 
Rebecka Hovenberg (MP), Kristina Edlund (S), Elias Aguirre (S), Mikael 
Sanfridson (S) och Mari Hultgren (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för 
Rebecka Hovenbergs (MP) och Kristina Edlunds (S) yrkande. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag Social- och omsorgsnämnden 2021-05-26, § 85 
Protokollsutdrag Äldrenämnden 2021-05-20, § 73 
Tjänsteskrivelse - Sluta upphandla människors liv, svar på motion (V), 2020-
10-09 
Motionen 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
kommunfullmäktige  
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§ 338 Avveckla kommunens stöd till studieförbundet Ibn 
Rushd, svar på motion (SD) 

Dnr KS 2019-960 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Kultur- och fritidsnämndens förslag till beslut tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionen avslås med hänvisning till Kultur- och fritidsförvaltningens 
översyn av ärendet. Översynen visar att Ibn Rushd bedriver verksamhet i 
enlighet med bildningsförbundets stadgar och verksamhetsidé. Vidare att 
fördjupade granskningar av studieförbundens verksamhet har skett och sker 
nationellt. 

2.  Att Linköpings kommuns bidrag till Ibn Rushd pausas under tiden som en 
oberoende granskning genomförs för att säkerställa att kommunens pengar 
går till de syften som folkbildningen ska ha. 

Ärende 
Chris Dahlqvist (SD) och Jonas Andersson (SD) föreslår i en motion daterad 
2019-12-03 att: 

 Avveckla allt kommunalt stöd till studieförbundet Ibn Rushd 
 Genomföra en konsekvensanalys gällande det kommunala stöd 

som studieförbundet Ibn Rushd har mottagit av kommunen 

I motionen framförs det att en granskning (avser rapporten När tilliten prövas) 
genomförts av Ibn Rushds verksamhet på uppdrag av Folkbildningsrådet. 

Kultur- och fritidsförvaltningen förslag till svar på motionen baseras på 
följande underlag och granskningar: 

Folkbildningsrådets beslut upp bidragsberättigade studieförbund (avser 
statsbidrag), vilka som också godkänts som studieförbund 

 Redovisning (2019) från Bildningsförbundet Östergötland 
avseende studieförbundens verksamhet under föregående år och 
som utgör grund för nästkommande års anslagsfördelning.  

 Dialog med Bildningsförbundet Östergötland efter ovan 
inkommen redovisning. 

 Rapporten När tilliten prövas 
 Åtgärdsplan framtagen av Ibn Rushd. 
 Granskning som påbörjades 2020 av Folkbildningsrådet 
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Folkbildningsrådet fastställer årligen vilka studieförbund i Sverige som är 
godkända för statsbidrag samt beviljat även dessa bidrag. Folkbildningsrådet 
bedömer att Ibn Rushd uppfyller kriterierna för statsbidrag och därmed 
uppfylls även kriterierna för det kommunala stödet. 

Vidare har bildningsförbundet inkommit med en redovisning till Kultur- och 
fritidsförvaltningen avseende studieförbundens verksamhet under föregående 
år (2019) och som utgör grund för nästkommande års anslagsfördelning 
(2020). Förvaltningen har därefter haft en dialog med bildningsförbundet 
gällande redovisningen. Både förvaltningen och bildningsförbundet har också 
haft en dialog med Ibn Rushd. Förvaltningens bedömning efter dialog och 
kontakt med Ibn Rushd är att det finns en hög grad av transparens i 
verksamheten och att studieförbundet på ett tydligt sätt kunnat påvisa 
genomförda aktiviteter utifrån framtagen åtgärdsplan av Ibn Rushd. 

Bildningsförbundet i Östergötland har framfört att de inte har funnit att Ibn 
Rushd bedriver verksamhet som strider mot bildningsförbundets stadgar eller 
verksamhetsidé. Kultur- och fritidsförvaltningen delar den bedömningen.  

Rapporten När tilliten prövas fastställer att det inte finns några organisatoriska 
kopplingar mellan Ibn Rushd och Muslimska brödraskapet eller några belägg 
för att Muslimska brödraskapet skulle styra Ibn Rushd. Rapporten ger 
sammanfattningsvis ingen anledning för Folkbildningsrådet att ompröva det 
statliga stödet till Ibn Rushd, då Folkbildningsrådet bedömer att 
studieförbundet fyller kriterierna för att erhålla statsbidrag. 

Därutöver påbörjade Folkbildningsrådet under 2020 en omfattande 
genomlysning av de 10 studieförbundens verksamhet från åren 2017-2019. 
Folkbildningsrådets genomlysning kommer att återfinnas i bildningsförbundets 
redovisningsunderlag till kommunen under 2021. Verksamhet som inte bedöms 
leva upp till Folkbildningsrådets krav under granskningsperioden stryks och 
studieförbunden får betala tillbaka statsbidrag. 

Mot bakgrund av ovanstående samt att det inte förekommer några rapporterade 
avvikelser avseende Ibn Rushd i Linköping, så bedömer Kultur- och 
fritidsförvaltningen inte att det finns anledning till att avveckla det kommunala 
stödet till Ibn Rushd. Kultur- och fritidsförvaltningen bedömer inte heller att 
det finns behov av att genomföra en konsekvensanalys av utbetalat stöd till Ibn 
Rushd då granskning genomförs på nationell nivå av Folkbildningsrådet. 

Med anledning av detta föreslås motionen avslås. 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 2021-10-28, § 54 
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1.   Kultur- och fritidsförvaltningens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunstyrelsens beslut 

1.   Kultur- och fritidsförvaltningens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1.   Motionen avslås med hänvisning till Kultur- och fritidsförvaltningens 
översyn av ärendet. Översynen visar att Ibn Rushd bedriver verksamhet i 
enlighet med bildningsförbundets stadgar och verksamhetsidé. Vidare att 
fördjupade granskningar av studieförbundens verksamhet har skett och sker 
nationellt. 

Yrkanden 
Gustaf Appelberg (L) och Muharrem Demirok (C) yrkar bifall till kultur- och 
fritidsnämndens förslag till beslut. 

Chris Dahlqvist (SD) och Denise Cassel (KD) yrkar bifall till motionen i sin 
helhet. 

Niklas Borg (M) yrkar bifall till motionens första att-sats och avslag på 
motionens andra att-sats. 

Elias Aguirre yrkar avslag på motionen. Vidare lämnar Elias Agurre följande 
tilläggsyrkande: Att Linköpings kommuns bidrag till IbN Rushd pausas under 
tiden som en oberoende granskning genomförs för att säkerställa att 
kommunens pengar går till de syften som folkbildningen ska ha. 

Gustaf Appelberg (L) yrkar bifall till Elias Aguirres (S) tilläggsyrkande. 

Rebecka Hovenberg (MP) yrkar avslag på motionen och bifall till kultur- och 
fritidsnämndens förslag till beslut. 

Niklas Borg (M) yrkar bifall till Elias Aguirres (S) tilläggsyrkande om 
motionens första att-sats faller. 

Beslutsordning 
Ordföranden ställer först proposition på kultur- och fritidsnämndens förslag till 
beslut att avslå motionens första att-sats mot Chris Dahlqvists med flera 
yrkande att bifalla motionens fösta att-sats och finner att kommunstyrelsen 
beslutar enligt kultur- och fritidsnämndens förslag. 

Votering begärs och ska genomföras. Se omröstning nummer 1. 
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Ordföranden ställer först proposition på kultur- och fritidsnämndens förslag till 
beslut att avslå motionens andra att-sats mot Chris Dahlqvists med flera 
yrkande att bifalla motionens andra att-sats och finner att kommunstyrelsen 
beslutar enligt kultur- och fritidsnämndens förslag. 

Votering begärs och ska genomföras. Se omröstning nummer 2. 

Slutligen ställer ordföranden proposition på Elias Aguirres (S) tilläggsyrkande 
och finner att kommunstyrelsen beslutar att bifalla detsamma. 

Omröstning 
Omröstning nummer 1 

Följande voteringsproposition läses upp och godkänns: Den som bifaller 
kultur- och fritidsnämndens förslag till beslut vad gäller avslag på motionens 
första att-sats röstar ja. Den som bifaller Chris Dahlqvists (SD) med flera 
yrkande röstar nej. 

Följande röstar ja: Kristina Edlund (S), Muharrem Demirok (C), Åsa 
Wennergren (L), Gustaf Appelberg (L), Elias Aguirre (S), Ali Hajar (S), Mari 
Hultgren (S) och Rebecka Hovenberg (MP) 

Följande röstar nej: Denise Cassel (KD), Erik Östman (M), Annika Krutzén 
(M), Chris Dahlqvist (SD) och Niklas Borg (M) 

Följande avstår: Ingen 

Omröstningens utfall: 8 ja, 5 nej, ingen avstår. 

Kommunstyrelsen beslutar att bifalla kultur- och fritidsnämndens förslag att 
avslå motionens första att-sats. 
 

Omröstning nr 2 

Följande voteringsproposition läses upp och godkänns: Den som bifaller 
kultur- och fritidsnämndens förslag till beslut vad gäller avslag på 
motionens andra att-sats röstar ja. Den som bifaller Chris Dahlqvists (SD) med 
flera yrkande röstar nej. 

Följande röstar ja:  Kristina Edlund (S), Erik Östman (M), Annika Krutzén 
(M), Muharrem Demirok (C), Åsa Wennergren (L), Gustaf Appelberg (L), 
Elias Aguirre (S), Ali Hajar (S), Mari Hultgren (S), Rebecka Hovenberg 
(MP) och Niklas Borg (M) 



 

 
Sammanträdesprotokoll 34 (55) 

 Kommunstyrelsen 2021-11-16  

 
 

    

Ordförandens signatur Justerarens signatur Justerarens signatur  

Följande röstar nej: Denise Cassel (KD), Chris Dahlqvist (SD) 

Följande avstår: Ingen 

Omröstningens utfall: 11 ja, 2 nej, ingen avstår. 

Kommunstyrelsen beslutar att bifalla kultur- och fritidsnämndens förslag att 
avslå motionens andra att-sats. 

Reservationer 
Niklas Borg (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget yrkande om 
bifall till motionens första att-sats. 

Denise Cassel (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget yrkande. 

Chris Dahlqvist (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget 
yrkande och lämnar följande skriftliga reservation: 

Ibn Rushd är ett studieförbund med klara kopplingar till Muslimska 
brödraskapet, en slags islamistisk rörelse vars värderingar står i direkt konflikt 
med det svenska samhället och demokratiska värderingar. Utöver dessa 
kopplingar finns även andra återkommande inslag av islamism i 
studieförbundets verksamhet. 

Flera kommuner, inklusive Göteborgs stad, har gjort bedömningen att Ibn 
Rushd inte längre ska få uppbära kommunalt stöd för sin verksamhet. Det 
kommunala självstyret medger att kommuner är fria att göra en egen 
bedömning i frågan om vilka studieförbund som ska erhålla stöd för sin 
verksamhet. 

Till skillnad från Folkbildningsrådet och partierna som motsätter sig vårt 
förslag, anser vi att det är olämpligt att rörelser med koppling till islamism får 
finansiera sin verksamhet med skattemedel. 

Vi reserverar oss mot beslutet till förmån för vårt eget yrkande om att bifalla 
motionen i dess helhet. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag Kultur- och fritidsnämnden 2021-10-28, § 54 
Tjänsteskrivelse - Avveckla kommunens stöd till studieförbundet Ibn Rushd, 
svar på motion (SD), 2020-01-22 
Motionen 
 
__________ 
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Beslutet skickas till: 
kommunfullmäktige  
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§ 339 Kommunens samarbete med Guangzhou, svar på 
motion (C) (V) 

Dnr KS 2018-284 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Förslag till beslut tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionens första beslutsats bifalls och kommunstyrelsen får i uppdrag att 
tillsvidare stoppa allt politiskt utbyte mellan Linköpings kommun och Kina 
samt Guangzhou. 

2. Motionens andra beslutsats besvaras med hänvisning till tidigare uttalanden 
från ledande förtroendevalda i Linköpings kommun. 

3. Kommunstyrelsen får i uppdrag att säkerställa efterlevnaden till beslutad - 
Internationell strategi samt att följa och tillämpa nationella beslut om 
begränsningar i vänskapligt utbyte eller andra restriktioner som kommunen 
ska förhålla sig till. 

Ärende 
Muharrem Demirok (C) och Jessica Eek (V) föreslår i en motion daterad 2018-
03-13 att: 

 Kommunen tillfälligt stoppar sitt engagemang med Kina och 
Guangzhou, med hänvisning till den senaste tidens händelser.  

 Kommunen offentligt stöttar utrikesministern i dennes kritik 
mot fängslandet av Gui Minhai. 

Samarbetet mellan Guangzhou och Linköpings kommun inleddes med att 
Guangzhou tog kontakt med Linköpings kommun 1994.  

1997 undertecknades ett systerortsavtal mellan städerna. 2017, i samband med 
uppmärksammandet av den 20-åriga relationen mellan städerna undertecknades 
ett nytt systerortsavtal. 

Under åren 1997-2013 skedde ett flertal besök i båda riktningar då 
förtroendevalda deltog. 

Synpunkter från den politiska majoriteten 
En kommun är grundpelare i det svenska demokratiska bygget. Således bör 
även kommunens internationella samarbeten demokratisäkras. Samarbeten bör 
endast finnas med demokratiska institutioner som står upp för medborgerliga 
och politiska rättigheter. I skrivelsen ”Arbetet i frågor som rör Kina, Skr. 
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2019/20:18” skriver regeringen ”Regeringens rapport om mänskliga 
rättigheter, demokrati och rättsstatens principer i Kina, som publicerades i 
juni 2019, bekräftar bilden av att situationen för de medborgerliga och 
politiska rättigheterna är allvarlig.” 

Ansvaret för vilka vi samarbetar med och vilka åsikter vi legitimerar faller 
tungt på oss som kommun.  

Kommunen hade under den förra mandatperioden genomfört närmare 20 
officiella besök till Kina eller mottagit kinesiska delegationer i Linköping. Fler 
än till samtliga övriga vänorter tillsammans. Under samma period har 
kommunledningen inte ens besökt Bryssel och dess demokratiska institutioner. 

I det av fullmäktige antagna samverkansprogrammet från Allians för 
Linköping står det: ”Kommunens internationella arbete har varit spretigt och 
ofokuserat och det har varit svårt att se nyttan för kommunen. Därför vill vi se 
ett skifte i kommunens internationella arbete. Vi vill stärka det internationella 
arbetet och fokusera det till inom EU och till vårt närområde.” 

Att tillsvidare stoppa allt utbyte mellan kommunen och Kina samt Guangzhou 
vore ett steg mot att ytterligare fokusera vårt internationella arbete till inom EU 
och vårt närområde. 

Uttalanden har även gjorts från ledande förtroendevalda i den politiska 
majoriteten till stöd för utrikesministern i dennes kritik mot fängslandet av Gui 
Minhai. Stöd till Sveriges regering har även uttryckts efter hot från Kina mot 
densamma. 

Yrkanden 
Muharrem Demirok (C), Kristina Edlund (S), Rebecka Hovenberg (MP) och 
Denise Cassel (C) yrkar bifall till förslaget till beslut. 

Beslutsunderlag 
Skrivelse - Kommunens samarbete med Guangzhou, svar på motion (C) (V), 
2021-10-04 
Motionen 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Kommunfullmäktige  
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§ 340 Multihall i Kallerstad, inriktningsbeslut 
Dnr KS 2017-272 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Kultur- och fritidsnämnden ges tillstånd att uppdra åt 

Lejonfastigheter att planera och projektera för en ny multihall i 
Kallerstad. 

2. Kultur- och fritidsnämnden får i uppdrag att återkomma till 
kommunstyrelsen med förslag på genomförandebeslut.  

Ärende 
Kultur- och fritidsdirektören fick i mars 2017 uppdraget att utreda 
förutsättningarna för en samordnad idrottsanläggning (multihall) i Stångebro/ 
Kallerstad. (Dnr KOF 2017-161, KS 2017-231) Utredningsuppdraget 
omfattade delar som lokalisering, finansiering, ägande, drift samt innehåll i 
själva anläggningen. Uppdraget avsåg en samordnad idrottsanläggning för 
inomhusidrotter med nationellt, regionalt eller lokalt fokus. 

Utifrån flera dialogsamtal med föreningar och skolor har ett förslag på lokal- 
och funktionsprogram arbetats fram som sammanfattar multihallens innehåll 
och funktioner. Under våren 2021 togs ett beslut om att starta ett 
detaljplanearbete i Stångebro för fastigheten Paletten 1 med syftet att pröva 
möjligheten för en eventuell multihall inom aktuell fastighet. 

Kultur- och fritidsförvaltningen föreslår kommunstyrelsen att ge kultur- och 
fritidsnämnden tillstånd att uppdra till Lejonfastigheter AB att, tillsammans 
med berörda förvaltningar, få i uppdrag att planera och projektera för en ny 
multihall inom fastigheten Paletten 1.  

Vidare föreslås Kultur- och fritidsförvaltningen få i uppdrag att återkomma till 
kultur- och fritidsnämnden och kommunstyrelsen med förslag på 
genomförandebeslut.  

Kultur- och fritidsnämndens beslut 2021-10-28, § 55 

1.   Lejonfastigheter AB får i uppdrag att planera och projektera för en ny 
multihall i Kallerstad. Uppdraget förutsätter att kommunstyrelsen ger 
kultur- och fritidsnämnden tillstånd att genomföra uppdraget. 

2.   Kultur- och fritidsförvaltningen får i uppdrag att återkomma till kultur- och 
fritidsnämnden med förslag på genomförandebeslut. 

Förslag till kommunstyrelsens beslut 
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1.   Kultur- och fritidsnämnden ges tillstånd att uppdra åt Lejonfastigheter att 
planera och projektera för en ny multihall i Kallerstad. 

2.   Kultur- och fritidsnämnden får i uppdrag att återkomma till 
kommunstyrelsen med förslag på genomförandebeslut.  

Yrkanden 
Gustaf Appelberg (L) yrkar bifall till kultur- och fritidsnämndens förslag till 
beslut. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag Kultur- och fritidsnämnden 2021-10-28, § 55 
Tjänsteskrivelse – Multihall i Kallerstad - inriktningsbeslut, 2021-10-06 
Bilaga - Underlag inriktningsbeslut – Multihall i Kallerstad 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Kultur- och fritidsnämnden 
Kommunkansliet (uppdrag)  
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§ 341 Drift av konstgräsplaner, tillfälligt stöd 2021/2022, 
utökning av kultur- och fritidsnämndens 
budgetram 

Dnr KS 2021-853 

Kommunstyrelsens beslut 
1.   Kultur- och fritidsnämndens budgetram för år 2022 utökas med 1.200 

000 kr för ett tillfälligt stöd till drift av fyra föreningsdrivna 
konstgräsplaner (Hjulsbro IK 2 planer, BK Kenty 1 plan, IFK Wreta 
Kloster 1 plan) som finansieras med kommunstyrelsens resursmedel 
för 2022. 

2.   Kultur- och fritidsnämnden ska återrapportera det tillfälliga stödet till 
kommunstyrelsen under hösten 2022. 

Ärende 
I Linköping finns tre föreningsdrivna konstgräsplaner och en fjärde är under 
byggnation och planeras att tas i drift under vintern 2021/2022.   

Alla bidragsberättigade föreningar kan ansöka om bidrag för drift av 
anläggning där föreningen helt ansvarar för samtliga driftkostnader. 
Anläggningen ska ägas av föreningen eller drivas av föreningen under 
ägarliknande förhållanden. Med ägarliknande förhållande avses avtal av 
långsiktig karaktär med förfogande som ägare. Bidrag för drift utgår endast 
under förutsättning att anläggningen är i sådant skick som krävs för att avsedda 
verksamheter ska kunna genomföras.  

Bidraget för drift och skötsel av en konstgräsplan uppgår till 20 000 kr per år 
och bidraget har inte varit föremål för uppräkning sedan ersättning för drift av 
konstgräsplan tillkom 2011. De föreningar som ansvarar för drift och skötsel av 
konstgräsplaner har vid ett flertal tillfällen signalerat att detta bidrag inte täcker 
de faktiska kostnaderna för drift och skötsel.  

För att underlätta för de föreningar som ansvarar för drift och skötsel av 
konstgräsplaner föreslås ett extra tillfälligt stöd om sammanlagt 1 200 000, för 
att möjliggöra nödvändiga driftsinsatser inför vintersäsongen 2021-2022.  

Kultur- och fritidsnämndens beslut 2021-10-28, § 60 

1. Hjulsbro IK beviljas 600 000 kr i tillfälligt stöd för drift av två 
konstgräsplaner under förutsättning att kultur- och fritidsnämnden beviljas 
utökad budgetram.     
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2. BK Kenty beviljas 300 000 kr i tillfälligt stöd för drift av en konstgräsplan 
under förutsättning att kultur- och fritidsnämnden beviljas utökad 
budgetram.  

3. IFK Wreta Kloster beviljas 300 000 kr i tillfälligt stöd för drift av en 
konstgräsplan under förutsättning att kultur- och fritidsnämnden beviljas 
utökad budgetram.        

4. Kultur- och fritidsförvaltningen får i uppdrag att återrapportera det tillfälliga 
stödet till kultur- och fritidsnämnden under hösten 2022.  

Förslag till kommunstyrelsens beslut 

1. Kultur- och fritidsnämndens budgetram för år 2022 utökas med 1.200 000 kr 
för ett tillfälligt stöd till drift av fyra föreningsdrivna konstgräsplaner 
(Hjulsbro IK 2 planer, BK Kenty 1 plan, IFK Wreta Kloster 1 plan) som 
finansieras med kommunstyrelsens resursmedel för 2022. 

2. Kultur- och fritidsnämnden ska återrapportera det tillfälliga stödet till 
kommunstyrelsen under hösten 2022. 

Yrkanden 
Gustaf Appelberg (L) yrkar bifall till kultur- och fritidsnämndens förslag till 
beslut. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag Kultur- och fritidsnämnden 2021-10-28, § 60 
Tjänsteskrivelse – Drift av konstgräsplaner – tillfälligt stöd 2021, utökning av 
kultur- och fritidsnämndens budgetram, 2021-10-25 
 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Kultur- och fritidsnämnden 
Kommunkansliet (uppdrag)  
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§ 342 Tillfälligt stöd till elitidrottsföreningar 2021, 
utökning av kultur- och fritidsnämndens 
budgetram 

Dnr KS 2021-854 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Kultur- och fritidsnämndens budgetram för år 2021 utökas med 2 500 

000 kr för ett tillfälligt stöd till elitföreningar som finansieras med 
kommunstyrelsens resursmedel.   

2. Kultur- och fritidsnämnden ska återrapportera det tillfälliga stödet till 
kommunstyrelsen under hösten 2022.  

Ärende 
Elitidrottens roll i samhället är flerdimensionell. Förutom att vara en del av 
kommunens identitetsutveckling bidrar den till underhållning och utgör en 
tydlig förebild för många barn och ungdomar. Elitidrotten fyller också en tydlig 
roll ur ett näringslivs- och destinationsperspektiv. Elitidrottsevenemang bidrar i 
hög grad till att stärka kommunens turistekonomiska netto.  

Linköping har en stark och utbredd elitidrottsverksamhet med flertalet lag och 
individuella idrottare som är aktiva på elitnivå.  

Coronapandemin har slagit hårt mot kommunens elitidrott. Extra hårt drabbade 
är kommunens arenaidrotter som under pandemin haft stora kostnader i 
kombination med uteblivna publikintäkter och en osäker sponsormarknad. 

Kultur- och fritidsnämnden föreslås införa ett tillfälligt stöd med 2 500 000 kr 
till elitföreningar som bedriver lagidrott på elitnivå och som under pandemin 
drabbats extra hårt med stora kostnader och uteblivna publikintäkter.  En 
förutsättning för ett tillfälligt stöd är att kommunstyrelsen beviljar kultur- och 
fritidsnämnden en utökad ram för 2021. 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 2021-10-28, § 59 

1.   Linköping Fotboll Club (LFC) beviljas 1 500 000 kr i tillfälligt elitstöd 
under förutsättning att kultur- och fritidsnämnden beviljas utökad 
budgetram.   

2.   Linköping Innebandyklubb (LIBK) beviljas 700 000 kr i tillfälligt elitstöd 
under förutsättning att kultur- och fritidsnämnden beviljas utökad 
budgetram. 
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3.   Linköping City beviljas 200 000 kr i tillfälligt elitstöd under förutsättning 
att kultur- och fritidsnämnden beviljas utökad budgetram.   

4.   Linköping Volleyboll Club (LVC) beviljas 100 000 kr i tillfälligt elitstöd 
under förutsättning att kultur- och fritidsnämnden beviljas utökad 
budgetram.  

5.   Kultur- och fritidsförvaltningen ska återrapportera det tillfälliga stödet till 
kultur- och fritidsnämnden under hösten 2022.         

Förslag till kommunstyrelsens beslut 

1.   Kultur- och fritidsnämndens budgetram för år 2021 utökas med 2 500 000 
kr för ett tillfälligt stöd till elitföreningar som finansieras med 
kommunstyrelsens resursmedel.   

2.   Kultur- och fritidsnämnden ska återrapportera det tillfälliga stödet till 
kommunstyrelsen under hösten 2022. 

Yrkanden 
Gustaf Appelberg (L) och Kristina Edlund (S) yrkar bifall till kultur- och 
fritidsnämndens förslag till beslut. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag Kultur- och fritidsnämnden 2021-10-28, § 59 
Tjänsteskrivelse – Tillfälligt stöd till elitidrottsföreningar 2021, utökning av 
kultur- och fritidsnämndens ram, 2021-10-25 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Kultur- och fritidsnämnden  
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§ 343 Beställning av förskola Lärdomsgatan, 
Vallastaden, Insikten 18 

Dnr KS 2021-784 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Barn- och ungdomsnämnden medges beställa byggnation av, samt få 

teckna hyresavtal för ny förskola vid Lärdomsgatan i Vallastaden. 

Ärende 
Barn- och ungdomsnämnden medgav i beslut 2020-04-23, § 46 att Utbildnings- 
och arbetsmarknadsförvaltningen fick starta utredning gällande nya förskolor. 
Ärendet innehöll beslut för ett antal nya förskolor och skolor. Däribland en ny 
förskola i Vallastaden. Sedan dess har utredning gjorts och Lejonfastigheter 
kan nu redovisa ett hyresförslag. Förslaget innehåller flera kostnadsdrivande 
aspekter. Dessa redovisas under rubrikerna bakgrund och ekonomiska 
konsekvenser.  

Kommunstyrelsens tillstånd fordras för lokalanskaffning där hyrestiden 
överstiger 5 år. I enlighet med kommunens regler för hantering av lokaler 
fordras kommunstyrelsens beslut, om den årliga hyreskostnaden överstiger en 
miljon kronor. 

Utbildnings- och arbetsmarknadsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen 
medger att barn- och ungdomsnämnden får beställa nya förskoleplatser i 
Vallastaden samt att barn- och ungdomsnämnden, under förutsättning av 
kommunstyrelsens medgivande, ger utbildnings- och arbetsmarknadsdirektören 
i uppdrag att beställa nya förskoleplatser i Vallastaden samt ingå nytt 
hyresavtal. 

Den nya förskolan har adress Lärdomsgatan i Vallastaden. Förskolan föreslås 
innehålla 100 platser. 

Förvaltningen föreslår också att barn- och ungdomsnämnden ger utbildnings- 
och arbetsmarknadsdirektören i uppdrag att utreda och säga upp enheter inom 
närområdet kring Vallastaden som är lämpliga för uppsägning och avflyttning. 
Uppsägning av avtal för avflyttning från lokaler som inte är kostnadseffektiva 
eller ändamålsenliga ger verksamheten ökade möjligheter till förbättrad 
arbetsmiljö och nämnden en förbättrad möjlighet för en budget i balans. 

Beslutet hos barn- och ungdomsnämnden och hos kommunstyrelsen meddelas 
sedan vidare till Lejonfastigheter som kan starta processen kring beställningen.  

Barn- och ungdomsnämndens beslut 2021-10-28, § 155 
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1. Kommunstyrelsens tillstånd begärs att få beställa byggnation av, samt få 
teckna hyresavtal för ny förskola vid Lärdomsgatan i Vallastaden. 

2. Utbildnings- och arbetsmarknadsdirektören får i uppdrag, under 
förutsättning av kommunstyrelsens medgivande, att beställa byggnation av, 
samt få teckna hyresavtal för ny förskola vid Lärdomsgatan i Vallastaden. 

3. Utbildnings- och arbetsmarknadsdirektören får i uppdrag att utreda vilka 
förskolelokaler som är lämpliga för avflyttning i upptagningsområdena 
Vallastaden och Lambohov. 

Förslag till kommunstyrelsens beslut 

1. Barn- och ungdomsnämnden medges beställa byggnation av, samt få teckna 
hyresavtal för ny förskola vid Lärdomsgatan i Vallastaden. 

Yrkanden 
Erik Östman (M) yrkar bifall till barn- och ungdomsnämndens förslag till 
beslut. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag Barn- och ungdomsnämnden 2021-10-28, § 155, ojusterat 
Tjänsteskrivelse – Beställning av förskola Lärdomsgatan, Vallastaden, Insikten 
18, 2021-10-13 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Kommunledningsförvaltningens lokalstrateg, Madeleine Bergström 
Avdelningschef förskola, Helèn Pettersson 
Lejonfastigheter AB  
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§ 344 Utveckling av Fenomenmagasinet och förstärkning 
av besöksmålet Gamla Linköping - 
inriktningsbeslut 

Dnr KS 2021-951 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Kommunstyrelsen beslutar om föreslagen utvecklingsinriktning av 

Fenomenmagasinet. 

2. Kommunstyrelsen noterar att förslaget innebär omställningskostnader 
samt ökade hyreskostnader avseende Fenomenmagasinet för 
kommunens räkning vid sidan av det nytecknade samarbetsavtalet 
med övriga finansiärer. 

3. Kommundirektören ges i uppdrag att säkerställa att 
Fenomenmagasinet kan omlokaliseras i ändamålsenliga lokaler samt 
ges goda förutsättningar för en nystart av verksamheten,  

4. LasseMaja Deckarhus ges möjlighet att etablera sig i Gamla Linköping 
i enlighet med tecknad avsiktsförklaring mellan bolaget och 
Kulturfastigheter AB (Stångåstaden AB), 

5.   Kommundirektören ges i uppdrag återkomma med beslutsunderlag 
för kommunstyrelsens åtaganden och tillkommande finansiering 
gentemot Fenomenmagasinet snarast möjligt. 

Ärende 
Fenomenmagasinet är en viktig regional verksamhet med uppgift att utifrån 
naturvetenskaplig bas och modern pedagogik skapa intresse för fysik, kemi, 
biologi, matematik och teknik. Fenomenmagasinet finansieras av Linköpings 
kommun, Linköpings universitet och Region Östergötland och är lokaliserat i 
Gamla Linköping. Linköpings kommun har fått förfrågningar från LasseMaja 
Deckarhus om möjligheten att etablera sig i de lokaler som Fenomenmagasinet 
idag hyr.  

Kommunstyrelsen förslås fatta ett inriktningsbeslut om att möjliggöra en 
etablering i lokalerna genom omlokalisering av Fenomenmagasinet till nya och 
ändamålsenliga lokaler. Kommunstyrelsen förslås i detta sammanhang 
förbereda för ökade kostnader för hyran samt göra en tydlig satsning på 
verksamhetens innehåll inför nyöppnandet. 

Yrkanden 
Niklas Borg (M) och Åsa Wennergren (L) yrkar bifall 
till kommunledningsförvaltningens förslag till beslut. 
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Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Utveckling av Fenomenmagasinet och förstärkning av 
besöksmålet Gamla Linköping, 2021-11-03 
Avsiktsförklaring Stångåstaden/Kulturfastigheter AB och LasseMaja 
Deckarhus AB, 2021-11-02 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Fenomenmagasinet i Linköping 
LasseMaja Deckarhus AB 
Utbildnings- och arbetsmarknadsförvaltningen 
Visit Linköping AB 
Lejonfastigheter AB 
Stångåstaden/Kulturfastigheter AB 
Näringsliv och tillväxtstaben, KLF 
Region Östergötland 
Linköpings universitet 
Kommundirektören  
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§ 345 Höstgåva till medarbetare 
Dnr KS 2021-964 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Varje månadsavlönad medarbetare som är anställd i november 2021 

får 750 kronor extra utbetalat tillsammans med december månads lön 
2021.   

2. Kommunstyrelsens budgetram för 2021 utökas med högst 3 500 000 
kronor utöver de 10 200 000 kronor som redan har beviljats, 
utökningen finansieras med kommunstyrelsens resursmedel. 

Ärende 
Kommunstyrelsen beslutade 2021-06-08, § 209 att utöka budgetramen med 10 
200 000 kr för att ge alla månadsavlönade medarbetare gåvor för att visa 
kommunens uppskattning för deras goda insatser i samband med Corona-
pandemin. Halva summan har använts till att ge medarbetarna en 
”sommargåva” och resten av pengarna ska finansiera en så kallas ”höstgåva”. 
Gåvorna till de anställda skulle totalt uppgå till 1000 kronor per anställd med 
månadslön, där sommargåvan och höstgåvan vardera skulle uppgå till 500 
kronor per medarbetare.  

Kommunen har under hösten legat i upphandling av gåvor och 
tilldelningsbeslut togs i oktober månad. Detta beslut överklagades dock och 
processen ligger nu hos Förvaltningsrätten för avgörande. 

Då kommunen därmed saknar upphandlad leverantör av gåvor är 
Kommunledningsförvaltningens förslag istället att gåvan ska utbetalas som 
extra utbetalning i samband med löneutbetalningen i december. Alla 
medarbetare med månadslön och som har en anställning i november 2021 
inkluderas i gåvan. 

För att kompensera den skatteeffekt som tillkommer då gåvan utbetalas som 
lön föreslås summan för gåvan höjas till 750 kr per medarbetare. 

Yrkanden 
Denise Cassel (KD) yrkar bifall till kommunledningsförvaltningens förslag till 
beslut. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Höstgåva till medarbetare 2021-11-15 
 
__________ 
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Beslutet skickas till: 
HR-direktör, Frida Andersson 
HR-strateg, Charlotte Flyckt 
Samtliga förvaltningschefer 
Samtliga HR-chefer 
Samtliga ekonomichefer  
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§ 346 Delegationsbeslut 
Dnr KS 2021-163 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Redovisningen noteras. 

Ärende 
Bilagda delegationsbeslut enligt diarienummer KS 2021-163 anmäls. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse - Delegationsbeslut 
Delegationsrapport 2021-10-16--2021-11-09 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
- 
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§ 347 Överlämnade ärenden  
Dnr KS 2021-655 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Kommunstyrelsen godkänner att kommundirektören överlämnat 

inkomna ärenden under perioden 2021-09-14 - 2021-11-09 till annan 
nämnd. 

Ärende 
Följande ärenden från kommunstyrelsen har överlämnats till annan nämnd 
under perioden 2021-09-14 - 2021-11-09: 

Ks 2021-793 Remiss - förslag till preciseringar i den nationella strategin för 
miljöbalkstillsynen 2022-2024 överlämnas till Bygg- och miljönämnden 

Ks 2021-805 Samråd vård och omsorg (SVO), årsberättelse 2020 överlämnas 
till Social- och omsorgsnämnden 

Ks 2021-838 Remiss - Förslag till ändringar i Socialstyrelsens allmänna råd om 
kunskaper hos personal som ger stöd, service eller omsorg enligt SoL och LSS 
till personer med funktionsnedsättning överlämnas till Social- och 
omsorgsnämnden 

Ks 2021-839 Synpunkter om personal överlämnas till Linda Ljungqvist 

Ks 2021-858 Avfallsplan med föreskrifter för Kinda kommun 2022-2025 
överlämnas till Samhällsbyggnadsnämnden 

Ks 2021-950 Revidering av överenskommelse om samverkansavtal gemensamt 
HVB, barn och unga 13-17 år (HSN 2021-4 Avtal läkarmedverkan kommunal 
hälso- och sjukvård (HSN 2021-427)  överlämnas till Social- och 
omsorgsnämnden 

Ks 2021-959 Producentansvar för bilar respektive däck - nya regler för att 
genomföra EU:s avfallsdirektiv överlämnas till Bygg- och miljönämnden 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Överlämnade ärenden, 2021-11-09 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
- 
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§ 348 Handlingar för kännedom 
Dnr KS 2021-807 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Redovisningen noteras. 

Ärende 
Följande handlingar för kännedom har inkommit under perioden 2021-10-13-
2021-11- 

Räddningstjänsten Östra Götaland 
Protokoll 2021-10-14 (ks 2019-106) 

Sveriges kommuner och regioner 
21:34 Budgetpropositionen för 2022 samt höständringsbudgeten för 2021 
21:35 Budgetförutsättningar för åren 2021–2024 
21:36 Premie för TGL-KL 2022 
21:37 Den nya visselblåsarlagen 

Kommunstyrelsen strategiska utskott 

Protokoll 2021-10-18  

Kommunikation 
Svar på inkommet Linköpingsförslag ” Lys upp byggnadsverk i orange den 25 
november för att uppmärksamma våld mot kvinnor” 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2021-11-09 
 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
- 
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 Kommunstyrelsen 2021-11-16  

 
 

    

Ordförandens signatur Justerarens signatur Justerarens signatur  

§ 349 Rapporter 
Dnr KS 2021-62 

Ärende 
Inga rapporter lämnas vid dagens sammanträde. 

 
__________ 

Beslutet skickas till: 
- 
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Ordförandens signatur Justerarens signatur Justerarens signatur  

§ 350 Förrättningar 
Dnr KS 2020-611 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Anmälda förrättningar godkänns. 

Ärende 
Kommunsekreterare Marie Nikonoff redogör för anmälda förrättningar. 

 
__________ 

Beslutet skickas till: 
- 
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Ordförandens signatur Justerarens signatur Justerarens signatur  

§ 351 Aktuell information 
Dnr KS 2021-62 

Kommunstyrelsens beslut 
1. informationen noteras. 

Ärende 
Kommundirektör Paul Håkansson informerar om att Mikaela Schullström 
anställts som integrations- och arbetsmarknadsdirektör. Hon tillträder tjänsten 
2022-01-01. 

 
__________ 

Beslutet skickas till: 
- 
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